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1/ Jak se zrodil Tvůj přestup do Bučovic a co očekáváš od zápasů v 1. Lize?

  

Když mě pan Čížek oslovil, vůbec jsem o přestupu neuvažoval, přesto po uvážení všech
okolností, jsem se rozhodl to zkusit a jeho nabídky využít. Od zápasů v 1. lize očekávám, že 
budou mít vysokou kvalitu a že budou divácky atraktivní.

  

 2/ Vrcholový volejbal jsi okusil v Brně kde jsi získal titul mistra republiky juniorů . Co
byl hlavní důvod Tvého návratu zpět do vyšších pater volejbalu?

  

Pro mě motivace a výzva uspět  v 1. lize.

  

  

3/ Co  říkáš na nového trenéra kterým bude zkušený Jaro Vlk?

  

Velice se těším na tuhle spolupráci a věřím, že nejenom mně , ale celý tým p. Vlk posune k
lepším výkonům.

  

  

4/ Znáš některé své spoluhráče?

  

Ano, s některými jsem se již  potkal dříve v Brně, některé znám z letních turnajů.

 5/ Prozraď nám svoje plány na léto a také to jak se těšíš na začátek přípravy? 
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Léto většinou trávím na beachvolejbalových kurtech ve Slavkově. Na přípravu se těším ,hlavně
na letní turnaje.  

  

  

6/ Máš nějaké předzápasové rituály??

  

Žádné rituály nemám.
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